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Vzhledem k va•im zku•enostem jste ma-
tadorem za mzdová a legislativní témata. 
Pro� je práv� napojení systému na legisla-
tivu d�ležité? 
Vysv�tlím to na p�íkladu: vyberete si ERP 
systém, napojíte jej na dal•í specializovanou 
mzdovou aplikaci a jedete. Po �ase ale zjistíte, 
že pot�ebujete transportovat n�jaká nová data 
ze mzdového softwaru. Ne, že by to takto 
ne•lo, nicmén� to hlavní kouzlo komplexnosti 
se tím vytrácí. Proto je na•í snahou co nejlep•í 
a nej�ist•í pokrytí legislativy p�ímo v modu-
lech, asi tou nejsložit�j•í kapitolou jsou mzdy. 
Jedná se o naprosto zásadní v�c, protože 
pokud by zákazník ztratil d�v�ru v legislativní 
funk�nost systému, m�že to mít neblahý vliv 
nejen na jeho spokojenost, ale v podstat� také 
na celou firmu. Klí�em k úsp�chu je kvalita 
produktu a zárove� komfort p�i práci s danou 
agendou. Stejn� d�ležitá je informovanost 
zákazník� o chystaných zm�nách v zákonech, 
jejich realizaci a zanesení do QI. My k tomu 
používáme tyto prost�edky: integrovaný kanál 
Novinky (zprávy od nás �i na•ich partner� vidí 
každý uživatel rovnou ve svém QI), standardní 
•kolení, webové seminá�e a videonávody. 
Zákazníci také mají k dispozici chrán�ný p�í-
stup na web QI Akademie, který centralizuje 
informace o na•em systému. K velkým legisla-
tivním zm�nám pak po�ádáme workshopy. 

Jakým zp�sobem této legislativní �istoty 
dosahujete? 
V•e za�íná u mraven�ího a nikdy neustávajícího 
sledování legislativních zm�n již ve fázi pro-
jednávání v Poslanecké sn�movn�. Toto u nás 
pak p�echází v detailn� propracovaný proces 
analýz, návrh� �e•ení, jejich oponentur, vývoje 
i testování. Aby byl �lov�k skute�ným odborní-
kem na dané téma a posouval své znalosti stále 
dál a dál, musí být neustále v kontaktu s lidmi, 
v mém p�ípad� s mzdovými ú�etními a perso-
nalisty, kte�í p�iná•í nové post�ehy, pohledy 
i inspirace. Proto jsem se postupem �asu stal, 
a v��ím, že to není nadnesené a troufalé, uzná-
vaným lektorem ve�ejných seminá�� a •kolení 
na tuto problematiku v �eské republice. T�•í 
m�, i když to zdaleka není jen má zásluha, že 
jsme velmi rychle zareagovali nap�íklad na EET 
i agendu okolo pandemie covid-19.

Navažme na toto diskutované téma. Jak se 
složitá situace vyvolaná pandemií covid-19 
projevila v zájmu firem o digitalizaci?
V•e se p�eneslo do Œon-line sv�ta•. Z�eteln� 
bylo vid�t, jak se kdo zvládne adaptovat, co 

je schopen svým zákazník�m nabídnout a jak 
jim dokáže v nelehkých chvílích pomoci. 
Koronakrize byla pro dal•í digitalizaci jasnou 
p�íležitostí. Snažili jsme se rychle zorientovat 
a pomoci nejen na•im zákazník�m. Myslím, 
že se to poda�ilo: už v prvních týdnech epide-
mie jsme uspo�ádali desítky webiná�� týkající 
se aktuální situace kolem koronaviru z pohle-
du mzdové a personální agendy. Vysv�tlovali 
jsme v nich jednotlivé situace, které mohou 

nastat, s možnostmi �e•ení stran pracovního 
práva a mezd. Protože informace jsou platné 
v•eobecn� a nutn� se netýkají jen t�ch, kte�í 
používají QI, n�které záznamy jsou voln� 
k dispozici na na•ich webových stránkách. 
Dále se snažíme usnad�ovat administrativu 
spojenou s programem Antivirus … podpora 
zam�stnanosti, kdy je zam�stnavatel�m 
poskytován p�ísp�vek na plnou �i �áste�nou 
náhradu mezd a odpu•t�ní pojistného. Za-
mysleli jsme se i nad dal•ími funkcemi, které 
lze v takových chvílích v QI efektivn� využít, 
a chystáme akce pro na•e zákazníky, kde jim 
chceme ukázat p�ínos novinek a zve�ejníme 
cenov� zajímavé nabídky.  

Firmu d�lají lidé. Prozra�te, jak se s per-
sonálními záležitostmi v QI GROUPu 
vyrovnáváte.
Máme výkonný i skv�le sehraný tým, ale roste-
me a chceme stále pohotov� reagovat na nové 
výzvy, p�ání zákazník� i nenadálé situace jako 
nap�íklad zmín�nou agendu ke koronaviru. 
Proto aktuáln� sháníme technologické a apli-
ka�ní vývojá�e. Informace k daným pozicím 
jsou uvedeny na na•ich webových stránkách.

K vysoké fluktuaci zam�stnanc� u nás 
nedochází. Možná je to dáno tím, že máme 

dob�e nastavenou i zažitou firemní kulturu. 
S tím souvisejí hodnoty, které uplat�ujeme jak 
v rámci pracovního kolektivu, tak i p�i jednání 
mimo spole�nost. De facto jde o dodržování 
�ty� pilí��, a to férovosti, otev�enosti, spolu-
práce a hledání �e•ení. Snažíme se být spolu 
nejen v práci, proto po�ádáme n�kolikrát do 
roka zam�stnanecké akce. Nap�íklad letos 
jsme si stihli je•t� p�ed vypuknutím epidemie 
zalyžovat v Jeseníkách. 

Jak se odreagováváte ve volném �ase?
Mám v�t•inou sportovn� lad�né koní�ky. 
Zlézám vysoké hory po celém sv�t� se svými 
p�áteli. Hory m� odjakživa p�itahují a poskytují 
mi kýžený klid i svobodu. Utrpení, ale i radost 
z pohybu p�írodou pro m� p�edstavují horská 
kola. P�edloni jsem se ú�astnil se svým p�íte-
lem a bývalým kolegou z práce etapového zá-
vodu dvojic Masiv. Denn� nás �ekalo více než 
50 kilometr� p�evážn� po trailových tratích, 
což v sou�tu celé �ty�denní akce znamená 
221 kilometr� s p�evý•ením p�es 7 728 metr�. 
Ze 70 tým� jsme skon�ili na 20. míst�. Pravi-
deln� se ú�astníme s kolegy z firmy i partner-
ské sít� rakouského Salzkammergut Trophy, 
nejt�ž•ího závodu horských kol v Evrop�. Tady 
se nejede na umíst�ní, ale jde mnohdy doslova 
o život, což je jasné z parametr� trati, tedy 
210,2 kilometr� a 7 147 vý•kových metr�. Ryby 
a v�ela�ení pro m� p�edstavují v�t•inou ty mé-
n� adrenalinové chvilky, i když jak se to vezme.
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